
Referat fra FAU-møte på Smørås skole  
 

Dato: 26.04.2022 

Tid: 18:30 – 20:00 

Sted: Smørås skole 

Tilstede: Arild Ylvisaker, Torunn Myhre, Cecilie Ring Bøckmann, Britta Ringwald von Mehren, Linda 

Sjurseth Heggland, Mona Bruvik, Katrine Nybakk, Hilde Gjelberg, Charlotte Jevne, Jannicke Bjerke 

Falch (leder), Jonas Gade Christensen (referent)  

 

1 – Orientering fra fungerende rektor, Trine Lise Larsen 
Fungerende rektor, Trine Lise Larsen informerte om aktiviteter på skolen den siste tiden. 

Hovedpunkter var: 

• Stor kulturell aktivitet, både gjennom ‘Den kulturelle skolesekken’, samt elevdrevne ‘Fritt 

show’. 

• Neste skoleårs 1. trinn har fått en god oppkjøring gjennom god deltakelse på åpen gymsal og 

besøk på skolen. 

• Det er en travel tid for administrasjonen, spesielt med en person mindre enn normalt. Ny 

rektor er forhåpentligvis på plass tidlig i mai, og det vil bli informert om neste års 

kontaktlærere rundt midten av mai. FAU uttrykte et sterkt ønske om at kontinuitet 

prioriteres når kontaktlærere velges, noe administrasjonen har stor forståelse for og støtter. 

• Grillhytten har fått tett tak den siste tiden, og kan forhåpetnligvis brukes aktivt fremover.  

• Sommeravslutning for de ulike trinnene er under planlegging. Det legges opp til at ingen 

trinn har avslutning samme dag.  

 

2 – Saker fra rektor: 
• De to siste årene har ingen benyttet seg av langdag på SFO onsdag i påskeuken. Kan denne 

dagen kuttes?  

• Beslutning: Denne saken vil bli tatt opp til behandling nærmere påske 2023. 

• Fotograf Reimers har kommet med et tilbud om skolefotografering neste skoleår. FAU 

uttrykte stor grad av misnøye med de senere års fotograf og støttet å bytte til Reimers.  

• Beslutning: Rektor kontakter Reimers og inviterer dem til å fotografere i 

september, med portrettfotografering av 1., 4. og 7. klasse og klassebilder for alle 

trinn. 

• Forslag om å avslutte siste skoledag klokken 11:15. SFO åpen 1115-1630. Rettelse etter at 

møtet vår ferdig. Skolen avslutter skoledagen 12.15, siste skoledag. 

• Beslutning: FAU støttet forslaget.   



 

3 – 17. Mai 
4. trinn informerte om status for planleggingen av 17. mai-arrangementet. Generelt er det meste i 

rute. Program vil ferdigstilles og sendes inn til Fanaposten denne uken. Noen gjenstående elementer 

er: 

• Hovedfanen er ikke funnet, og enkelte av fanene for de ulike trinnene er i dårlig stand. 

Rektor vil organisere leting etter denne med lærerne, samt få kontaktlærerne til å inspisere 

fanene for sine trinn, og foreta nødvendige reparasjoner. 

• 17. mai-komiteen frakter klasssefanene til Lagunen, hvert trinn (klassekontaktene) må 

organisere fanebærer og barna i toget. Informasjon om hvilken rode kommer etter hvert.  

• Det ble diskutert ulike alternativer til bruk av kontanter og vekslepenger. 

o Beslutning: Det oppfordres til å bruke Vipps, men kontanter vil bli akseptert. Arild 

skaffer vekslepenger. 

 

4 – Oppsummering av møte mellom SFO og FAU 
Jannicke informerte om møte mellom FAU ved Jannicke og Bjørnar og SFO ved Ragnhild og Trine Lise 

som representant for ledelsen. Hovedtemaet for møtet var de organiserte aktivitetene på SFO, hvor 

FAU har etterlyst flere organiserte aktiviteter, spesielt innen kultur og fysiske aktiviteter. SFO 

refererte til at pandemien har gjort dette vanskelig de siste årene. Et mer detaljert referat fra dette 

møtet vil bli sendt ut separat til FAU. 

FAU uttrykte ønske om: 

• Bedre informasjon om hvem som kan kontaktes ved SFO leders fravær. 

• SFO benytter seg av tilgjengelige ressurser på skolen for å starte opp igjen SFO koret. 

• At SFO utfordrer elevene på bl.a. kreativitet, fysiske aktiviteter og kultur. 

Beslutning: FAU følger opp og planlegger et oppfølgingsmøte i september. 

 

5 – Smøråsspretten 
6. trinn kontakter klassekontakter for å sette igang prosessen.  

Beslutning: 24. september ble satt som tentativ dato. 

 

6 – Uteområdet 
Jannicke ga en oppdatering på tiltak for å bedre uteområdet på skolen. Avtroppende rektor har 

sendt inn søknad om kommunale midler med brev fra FAU vedlagt i søknaden. Cecilie har søkt om 

midler fra Trigonorfondet. 

 

Neste møte: 31.05.2022, kl 18:30 
Det ble ytret ønske om en oppdatering av retningslinjer rundt hentesonen på skolen i neste FAU 

møte. 

 



 


